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 R O M Â N I A 
JUDEŢUL  VASLUI 
COMUNA TĂTĂRĂNI 
Consiliul local 
 
 

PROCES – VERBAL 
Încheiat astǎzi, 28 SEPTEMBRIE  2023, în şedinţa ordinară a Consiliului local 

al comunei Tǎtǎrǎni, judeţul Vaslui 
 
Convocarea Consiliului local Tǎtǎrǎni în şedinţa ordinară de la sediul sãu din 

sat Tãtãrãni, comuna Tãtãrãni, județul Vaslui, s-a fãcut prin Dispoziţia nr. 245 din 
22.09.2023 emisã de Primarul Comunei Tǎtǎrǎni, în conformitate cu prevederile art. 
155 alin (1) lit. d) din OUG 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările şi 
completãrile ulterioare.  

Şedinţa este deschisã de cãtre domnul consilier Palade Costel , preşedinte de 
şedinţã, care dã cuvântul doamnei secretar general al comunei, doamna Idriceanu 
Iuliana Mariana. 

Doamna Idriceanu Iuliana Mariana constatã cã la şedinţã domnii consilieri 
sunt prezenţi în numãr de 10 consilieri cậţi compun Consiliul local, lipsind domnul 
consilier Hușanu Costel. În conformitate cu art. 137 alin. (1) din OUG 57/2019 privind 
Codul Administrativ cu modificările şi completãrile ulterioare, şedinţa este legal 
constituitã. 

Mai departe, doamna Iuliana Mariana Idriceanu prezintã Procesul verbal al 
şedinţei ordinare din data de 23.08.2023, Consiliului local şi îl supune spre analizã şi 
aprobare domnilor consilieri. Domnnul consilieri Dascălu Cătălin ridicã obiecţiuni cu 
privire la conţinutul procesului verbal, şi-l votează ”împotrivă”, restul consilierilor 
locali nu ridică obiecțiuni, și-l votează ”favorabil” într-un număr de 9 voturi exprimate 
deschis, în forma prezentatã, prin vot deschis.” 

 
De asemnea, la şedinţǎ mai participǎ domnul prof. Ion Gentimir, primarul 

comunei, doamna Idriceanu Iuliana Mariana, secretar general cu atribuţii delegate al 
comunei, și domnul viceprimar Marin Viorel. 

Domnul consilier Palade Costel roagă pe domnul prof. Ion Gentimir, primarul 
comunei, ca în conformitate cu dispozițiile art. 135 alin. (7) din Ordonanța de urgență a 
Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ cu modificările şi completãrile 
ulterioare care prevede că: „Ordinea de zi a ședințelor se aprobă cu majoritate simplă 
la propunerea celui care ... a cerut întrunirea Consiliului”, să supună spre aprobare 
proiectul ordinii de zi. Domnul prof. Ion Gentimir – primarul comunei, menționează că 
ordinea de zi este urmãtoarea: 

 
 
 1. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentantului Consiliului Local al 
Comunei Tătărăni în Consiliul de Administrație al Școlii Gimnaziale nr.1 Tătărăni, 
Județul Vaslui. 

Iniţiator: Dl. Prof. Ion Gentimir, primar al comunei Tãtãrãni, judeţul Vaslui. 
 
 

Se supune votului ordine de zi, aceasta fiind aprobatã cu un numãr de 10 voturi 
exprimate deschis. 
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De asemenea, domnul prof. Ion Gentimir – primarul comunei propune, conform 
art. 135 alin. (6) Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ cu modificările şi completãrile ulterioare, propune suplimentarea ordinii 
de zi cu: Proiectul de hotărâre privind înființarea Serviciului pentru gestionarea 
câinilor fără stăpân la nivelul U.A.T. Comuna Tătărăni 

 
Se supune votului noua ordine de zi, aceasta fiind aprobatã cu un numãr de 10 

voturi exprimate deschis.  
 
 
 

Se trece la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi şi se dã cuvântul domnului primar  
Prof. Ion Gentimir pentru a prezenta Referatul de aprobare, dupã care doamna Iuliana 
Mariana Idriceanu prezintã Raportul de specialitate. Apoi se prezintã avizele comisiilor 
de specialitate. 

Domnul consilier Palade Costel, preşedinte al şedinţei, dã citire Proiectului de 
hotărâre privind desemnarea reprezentantului Consiliului Local al Comunei Tătărăni 
în Consiliul de Administrație al Școlii Gimnaziale nr.1 Tătărăni, Județul Vaslui, după 
care se trece la discuții. 

 
Domnul consilier Cătălin Dascălu:”Noi trimitem un reprezentant în Consiliul de 

Administrație al Școlii Gimnaziale nr.1 Tătărăni, dar mă întreb oare, nu ar trebui să 
fim și noi informați cu privire la ceea ce s-a discutat la ședința Consiliului de 
Administrație? 

Domnul primar:”Chiar un raport detaliat, pentru a fi și noi informați. Da, foarte 
bine.” 

Domnul consilier Cătălin Dascălu:”Am propus și acum un an același lucru. 
Credeți că este oportun, sau nu?” 

Domnul primar:”Supunem la vot propunerile, și cel care va fi reprezentant al 
Consiliului Local, se va conforma.” 

 
Domnul consilier Palade Costel propune pe domnul consilier Ionel Dudeanu 

pentru a fi reprezentant al Consiliului Local al Comunei Tătărăni în Consiliul de 
Administrație al Școlii Gimnaziale nr.1 Tătărăni, Județul Vaslui. 

 
Domnul consilier Adrian Munteanu propune pe domnul consilier Cătălin 

Dascălu pentru a fi reprezentant al Consiliului Local al Comunei Tătărăni în Consiliul 
de Administrație al Școlii Gimnaziale nr.1 Tătărăni, Județul Vaslui. 

 
 
Se supun votului propunerile: 
 
Domnul consilier Ionel Dudeanu obține un număr de 4 voturi ”pentru” 
Domnul consilier Cătălin Dascălu obține un număr de 4 voturi ”pentru” 
 
În urma procedurii de supunere la vot a propunerilor pentru desemnarea 

reprezentantului Consiliului Local al Comunei Tătărăni în Consiliul de Administrație al 
Școlii Gimnaziale nr.1 Tătărăni, Județul Vaslui s-a constatat faptul că cei doi consilieri 
propuși obțin un număr egal de voturi. 

Proiectul de hotărâre privind desemnarea reprezentantului Consiliului Local al 
Comunei Tătărăni în Consiliul de Administrație al Școlii Gimnaziale nr.1 Tătărăni, 
Județul Vaslui, nu a obținut numărul de voturi necesare pentru a fi adoptat. 
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Se trece la punctul nr. 1 SUPLIMENTAR  de pe ordinea de zi şi se dã cuvântul 
domnului primar  Prof. Ion Gentimir pentru a prezenta Referatul de aprobare, dupã 
care domnul viceprimar Marin Viorel prezintã Raportul de specialitate. Apoi se 
prezintã avizele comisiilor de specialitate. 

Domnul consilier Palade Costel, preşedinte al şedinţei, dã citire Proiectului de 
hotărâre privind înființarea Serviciului pentru gestionarea câinilor fără stăpân la 
nivelul U.A.T. Comuna Tătărăni, după care se trece la discuții. 

 
Domnul consilier Munteanu Adrian:” M-am uitat pe materiale, și am văzut că 

pentru a înființa acest  Serviciu, trebuie să avem mașini, spații......cu ce?” 
 
Domnul primar:”Este sarcina Consiliului Local, a primăriei să găsească surse 

financiare pentru a înființa acest serviciu. Ideea acestui proiect de hotărâre a pornit în 
momentul în care unitățile administrativ teritoriale vecine cu noi au primit vizita celor 
de la Poliția Animalelor, și nu aveau inițiat nici măcar un proiect de hotărâre care să 
prevadă înființarea unui Serviciu pentru gestionarea câinilor fără stăpân.” 

 
Domnul consilier Dascălu Cătălin:” În materiale scrie că autoritățile publice 

locale trebuie să achite contravaloarea prestațiilor efectuate de operator, conform 
clauzelor contractuale.Deci va fi un serviciu asemănător cu Serviciul de ridicare a 
gunoiului.” 

 
Domnul primar:”Asta în cazul în care vom face contract cu un operator.” 
 
Domnul consilier Dascălu Cătălin:”Tot aici scrie că avem obligația de a face 

contract cu un operator. Noi dacă aprobăm acuma acest proiect de hotărâre, trebuie să 
ne gândim că trebuie să achităm mai multe .....” 

 
Domnul primar:”Ne vom orienta către cea mai bună soluție.” 
 
Domnul consilier Dascălu Cătălin:”Ne trebuie clar acest serviciu. Trebuie să fim 

conștienți că vor fi costuri. Că va fi de persoană, că va fi de familie.......Dacă este prețul 
pe persoană, ajungem ca la gunoi...unu are 7-8 așa.....nu are nici un câine și va face un 
tămbălău ....va spune că el are 8-10 persoane în casă și că plătește taxă ....” 

 
Domnul consilier Munteanu Adrian:”Nu se pune problema câți câini avem 

acasă.” 
Domnul consilier Dascălu Cătălin:”Eu vorbesc de taxă.O familie cu 8 membri, va 

plăti pentru serviciul de ecarisaj , 2×8 ( dacă va fi taxa 2 lei de persoană) . Cum va fi 
prețul?” 

Domnul consilier Luca Petrică:”Nu vine nimeni să îmi țină evidența câinilor din 
curte.Cine să vina să facă asta?” 

Domnul consilier Dascălu Cătălin:”Primăria domnule...” 
Domnul consilier Băhnăreanu Mihai:”Asta nu înseamnă că primăria să pună 

taxă. ” 
Domnul consilier Dascălu Cătălin:”Păi și de unde să plătească primăria?” 
Domnul consilier Băhnăreanu Mihai:”Din bugetul local.” 
Domnul consilier Luca Petrică:” Păi dacă sunt câini, vin hingherii îi ia, și plătește 

primăria.” 
Domnul consilier Dascălu Cătălin:”Păi tot cetățeanul plătește.” 
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Nemaifiind alte discuţii, domnul consilier Palade Costel președinte de ședință 

supune votului punctul nr. 1 SUPLIMENTAR  de pe ordinea de zi, pe articole, astfel: 
 
Se supune votului art. 1 care este aprobat cu 10 voturi ,,pentru”  
Se supune votului art. 2 care este aprobat cu 10 voturi ,,pentru”  
Se supune votului art. 3 care este aprobat cu 10 voturi ,,pentru”  
Se supune votului art. 4 care este aprobat cu 10 voturi ,,pentru” 
 Se supune votului art. 5 care este aprobat cu 10 voturi ,,pentru”  
Se supune votului art. 6 care este aprobat cu 10 voturi ,,pentru”  
Se supune votului art. 7 care este aprobat cu 10 voturi ,,pentru”  
 
 
Se supune votului proiectul de hotãrâre de la punctul numãrul 1 

SUPLIMENTAR  de pe ordinea de zi care este aprobat cu 10 voturi ,, pentru”. 
 

 
Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal. 

 
 
 
 
 

PREŞEDINTE DE ȘEDINȚĂ, 
Consilier 

Palade Costel 
 

 
 

SECRETAR GENERAL AL 
COMUNEI CU                                                                            

ATRIBUŢII DELEGATE, 
Iuliana Mariana IDRICEANU 
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